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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:1252 EU och etanol

Inom EU utreds just nu en eventuell inskränkning av hur etanol ska få 
användas, efter att Grekland lämnat in en utvärderingsrapport om etanolens 
eventuellt cancerframkallande effekter. Etanol används flitigt som bland annat 
desinfektionsmedel, lösningsmedel och drivmedel inom både vård och industri 
på grund av dess goda egenskaper.

Sakkunniga menar att det skulle vara svårt att hitta fullgoda alternativ att ersätta 
etanolen med om lagen kring användandet skulle skärpas. Detta skulle inte bara 
innebära ett problem för svensk/europeisk sjukvård utan också hota industri, 
jobb, ekonomi och självförsörjning. Därtill får det anses smått barockt att 
inskränka användandet av etanol inom vård och industri samtidigt som 
konsumtion av densamma i form av alkoholhaltiga drycker inte anses vara ett 
problem på samma sätt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Hur ser statsrådet och regeringen på riskerna med en inskränkning av 
användandet av etanol, och avser man att verka för att stoppa sådana 
regelskärpningar?

………………………………………

Erik Hellsborn (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-12
Besvaras senast
2025-06-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


